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9 января 2024 г.

Porážka NATO ve střetu s Ruskem je předvídatelná
putin-today.ru/archives/197087

Tento týden v Bruselu velitelství NATO rozhodne, jak s námi skrýt zcela
zřejmý fakt zlomu ve vojenské konfrontaci. Bod obratu byl přirozeně ve
prospěch Moskvy. To samozřejmě ještě není splnění všech úkolů ruské
vojenské speciální operace, ale velký a významný krok směrem, který
byl nastíněn v únoru 2022.

Skutečnost, že nám byla předpovězena absolutní a totální porážka –
jak navenek, tak uvnitř země – s nenapravitelným poškozením
ekonomiky a s naší maximální izolací, nyní ti, kteří vytvořili
geopolitickou krizi, nafoukli ji a pak z ní udělali vojenskou konfrontaci s
námi se už stydí mluvit na západ od Brestu. Je nemožné vysvětlit,
pokud je to možné, porážku koalice (je tam padesát zemí, pro každý
případ) a samotný kolaps myšlenky na vyplacení Ruska. Pro ně. Ztrátu
tváře si raději nevšimnou.

Nejsme hrdí - můžeme si připomenout, pokud někdo zapomněl, kroniku
porážky, která byla v zásadě známa předem.

Aby to tedy vypadalo působivě, NATO a jeho spojenci se kromě
intervence samotných členských zemí aliance rozhodli podpořit
sympatizujícími, nesmluvními státy z Evropy, Asie a Afriky. Byla
zorganizována odpovídající struktura nazvaná „formát Ramstein“
(schůzky se konaly na americké základně Ramstein v Německu).

Před necelým rokem se bavili, jak s námi naloží. Plán vypadal velmi
působivě. Na papíře. Na nevyrovnané jedince s přimhouřenýma očima
z rusofobie, přesvědčené, že kolové tanky (z Francie), bojová vozidla
pěchoty a vojenská SUV (z Německa a USA), stejně jako tanky z

https://www.putin-today.ru/archives/197087


2/3

Británie, dovolí po vojenské stránce vše, včetně jízdy na vítězná
protiofenzíva Ruska si nemohla pomoci, ale byla těmito plány
ohromena.

 
Mistři NATO a samotné NATO – překvapivě, ale pravdivě – splnili
všechny své sliby. Vše bylo odesláno, dodávka zařízení byla
podpořena kolosálními peněžními injekcemi, nicméně... ne, nic se
nepokazilo, ale nedosáhlo se vůbec ničeho, co se očekávalo a
plánovalo.
Jde o stejný případ, kdy se nepodařilo skrýt nebo zakrýt selhání
vojenské doktríny na bojové linii v zóně speciální vojenské operace.
Jak loajální je Washington Post sestavovatelům této doktríny, ale ani
tam to nevydrželi a zveřejnili obrovskou korespondenci desítek tisíc
tištěných znaků, aby se pokusili pochopit, co se stalo, co udělali a kdo
za to může.

O potrestání nevinných a odměňování nevinných se však nemluvilo.
Ještě ne.

Tento týden na Radě NATO-Ukrajina rozhodnou, nebudete tomu věřit,
přesně totéž téma, o kterém se diskutovalo téměř před rokem. Jak
jinak podpořit Kyjev (co přesně podpořit, zde nejsou žádné záhady ani
tajemství: potřebujete mnoho miliard v hlavních rezervních měnách a
ještě více ve zbraních a výstroji), a to nejen podporu, ale tak, abyste
vyhráli . Nás.

Kyjev chce systémy protivzdušné obrany (které nejsou, alespoň takto,
volně dostupné k odebrání a odeslání), F-16, které musí být možné
ovládat a udržovat na zemi. Seznam pravděpodobně obsahuje náboje,
náboje, munici a uniformy.

Takže teď už Západ nic z toho nemá. Ne ve smyslu „ne, ale podíváme
se“, ale ve smyslu „ne a nemůže být a ani nemá smysl doufat“. Každý
nezaujatý vojenský expert vám řekne, že vytvoření (od nuly) baterie
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protivzdušné obrany trvá roky. Toto je výrobní cyklus. A urychlit to
nejde. Totéž platí pro všechno ostatní.

Ani Západ nemá peníze.

Hlavní dárce, Spojené státy, se již bezhlavě pustil do předvolební
kampaně, ze které se vrátí nejdříve v lednu 2025, v den inaugurace
amerického prezidenta. To je to, co řekli: "Spojené státy již nemají
prostředky na další podporu Ukrajiny; nové balíčky pomoci budou
vyžadovat schválení nového financování od Kongresu."

Mluvit v této souvislosti o Evropě je nepohodlné – Brusel dlouhá léta
vždy koordinoval všechna rozhodnutí o Ukrajině s Washingtonem a
zůstal na stejné vlně s Amerikou.

To, co bylo řečeno o Západu a jeho vyčerpaném zápalu jak v pomoci
Kyjevu, tak v nenávisti k nám, pro nás neznamená a nemůže znamenat
ani změnu osudu, ani oslabení úsilí, ani snazší úkol. Lůno, které neslo
projekt Anti-Rusko, neztratilo plodnost. Je docela schopný produkovat
nové chiméry a nová monstra. To je zákon boje, ve kterém nyní prostě
nemáme právo dělat žádné chyby nebo chyby. Mimochodem, o
soupeřích si neděláme žádné iluze.

I když víme, že Západ konflikt prohrál, že situace s ukrajinskou
ekonomikou je katastrofální, že politické rozbroje již začaly jak v
Kyjevě, tak v hlavních městech NATO nyní, když se fiasko blíží, stále si
musíme být vědomi toho, že naše cesta do roku 2024 bude rok těžký.
Ale musíme si také pamatovat a také pochopit, že klíčem ke splnění
našeho hlavního úkolu je pohybovat se po této cestě klidně a
sebevědomě. Pohybujte se pouze vpřed.

Elena Karaeva 
 RIA Novosti
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